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Grønnemose Skole 
Høje Gladsaxe Torv 4, 2860 Søborg 
Telefon: 39 57 32 20 
E-mail: groennemose@gladsaxe.dk 
 

 

 
 

 
Bestyrelsesmøde 

Grønnemose Skole 
Høje Gladsaxe Torv 4 

2860 Søborg 
 

Referat 
Torsdag d. 5. Maj 2022 

Kl. 18.00-21.00 
Afholdes i mødelokale ved administrationen 

 
  

Referat: Kirsten Thorup 
Mødeleder: Anders Gohr Holmgren 

 
Medlemmer: Mødt: Initialer/Underskrift: 
Mikkel Kvistgaard Aggerholm  x  
Hanne Sondrup x  
Anders Leth-Espensen x  
Vibeke Myrup Jensen x  
Anders Gohr Holmgren x  
Henrik Christian Bidstrup Leffers x  
Morten Nøhr Reipuert Christiansen x  
Elevrep.:   
Adam Arp (formand) afbud  
Maja Lindstrøm Vilstrup (næstformand) afbud  
Medarb. rep.:   
Kathrine Pugdahl Svendsen x  
Marianne Vissing  x  
Suppleanter   
Hanne Mette Bjerg   
   
   
Ledelsen:   
Irene Holmquist x  
Kirsten Thorup x  
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1. Godkendelse af dagsorden 
og godkendelse af seneste  
referat 

Dagsorden og referat godkendt  

2. Generel information 
Skoleleder 
Bestyrelsesformand 
Medarbejdere 
Elevråd 
 

Skoleleder 
Da faglig leder Julie Tyle Pedersen har fået nyt job som 
udviklingskonsulent i Brønby Kommune, har vi nu en va-
kant lederstilling i indskolingen. Denne er slået op i star-
ten af denne uge, og vi har samtaler i starten af juni, så vi 
igen er fuldt ledelsesteam til skolestart i august. Mikkel 
deltager i ansættelsesudvalget. 
 
Alt forarbejdet til fagfordelingen er nu lavet og selve ar-
bejdet med fordeling af opgaver og fag for kommende 
skoleår startede her til eftermiddag. 
Vi har på nuværende tidspunkt en vakant stilling i indsko-
lingen og to tidsbegrænsede, da vi har to lærere, der går 
på barsel. Stillingerne slås op. 
 
Da vi har haft et mindreforbrug over en to-årig periode, 
har vi fået mulighed for at få den samlede pulje overført 
til udvikling af et læringsmiljø i vores Atriumgård.  
Arkitekter fra forvaltningen vil bistå i hele processen og 
jeg har allerede haft første møde med dem. Der vil blive 
nedsat en arbejdsgruppe af medarbejdere, som skal bi-
drage ind i udviklingen, så vi sikrer størst mulig anven-
delse, når vi er færdige. Lige nu er arbejdstitlen ”Green 
house – et kunstnerisk makerspace”. 
 
Til næste år skal vi deltage i to større forløb vedrørende 
udvikling af matematikundervisning. 
TRACK: Et forskningprojekt via Aarhus Universitet, hvor 
det undersøges om læringsmetoder fra Singapore kan 
bruges til at løfte danske børns niveau i matematik. Over 
tre år skal der i halvdelen af alle matematiktimer anven-
des bestemte undervisningsmaterialer, hvor der arbejdes 
med forskellige repræsentationsformer ved alle opgaver. 
Det bliver vores 4. klasserne der skal deltage. 
Eleverne testes flere gange årligt i den 3-årige periode. 
 
KHORA: 1- årigt projekt. Matematiklærere på 5. og 7. år-
gang deltager i udviklingen af undervisningsmateriale til 
matematik, hvor der anvendes VR og AR. KHORA pro-
grammerer og vores matematiklærere afprøver hos ele-
verne i matematik. 
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SFO – Pædagogerne var meget glade for bestyrelsens bi-
drag og synes det lå tæt op ad den praksis og organise-
ring, som de selv har udviklet. Første afprøvning er afvik-
let og organiseringen ligger klar til fuld implementering 
ved næste skoleårs start. 
 
Bestyrelsesformand 
Har til på GXU –  
Tilslutningen til fritidsundervisngen er kommunalt set fal-
det efter corona – GMS- elever er dog relative flittige bru-
gere.  
Der arbejdes med forskellige tiltag for at tiltrække flere 
elever. 
 
Medarbejdere 

• Mange nye medarbejdere i gruppeordningen pga 
af stigende elevtal, og det virker til, at de er faldet 
godt til. 

• Årsplanlægningen er så småt i gang 

• Marianne V og Martin har været til møde på 5. år-
gang for at fortælle om de ældste klassetrin på 
GMS 

Elevråd 
Elevrådet har talt om hvordan vi kan reklamere for vores 
overbygning, så vi kan fastholde vores elever. 
Der er et møde tilbage i år. 
 

3. Budgetgodkendelse 2022 
v/Annette Thisted 

Orientering v/Annette 
Spørgsmål og afklaring undervisning 
Bestyrelsen godkendte budgettet  

4. Skolebestyrelsesvalg 
v/Mikkel  

Irene skriver ud til alle forældre, at der er fredsvalg, da vi 
har de 7 kandidater, som er nødvendige og at den nye 
bestyrelse konstituerer sig d.15/6. 
Irene udskriver valg af de to medarbejderrepræsentan-
ter, således at de er valgt inden d.15/6. 

5. Forberedelse til besøg af 

BUU d.15.juni 16.30-17.45 

v/Irene 

 

Vi er værtsskole for  bydelsskolerne, Søborg, Buddinge og 
derfor er Irene i gang med en organisering af den tre be-
styrelser ønsker i forhold til lokaler/forplejning. Grønne-
mose Skole har besøg af BUU som den første skole fra 
16.30-17.45. 
 
Følgende dagsorden blev udarbejdet og arbejdsgruppe 
valgt til at arbejde videre med bestyrelsens formidling til 
mødet. 
Deadline for at sende dagsorden til BUU er d.18/5-2022 
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Punkter og tid  
1. Præsentation af skolen (slideshow)  - 20 min 
2. Skolen og nærmiljøet  - 15 min  
3. Sammen om skolen  - 15 min 
 
Arbejdsgruppe nedsat: Vibeke, Morten og Mikkel 

6. Kvalitetsrapporten 2021 

v/Irene 

Irene fremlagde kvalitetsrapporten 
Drøftelse undervejs 

7. Lukket punkt  

8. Evt. Ingen punkter 

 

 
 


